



Date: 4th of August 2025

التاريخ: 4 أغسطس 2025

Discussion session for the unaudited financial statements for the period ended on the 30th of June 2025

الجلسة الحوارية الخاصة بالبيانات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025

Oman Fisheries S.A.O.G is please to invite investors and interested persons to attend the discussion session through Muscat Exchange that will be held via teleconferencing from 12 to 1 PM on Wednesday the 6th of August 2025 on the following MS Teams link:

يسر شركة الأسماك العمانية ش.م.ع. دعوة المستثمرين و المهتمين لحضور الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط و التي ستعقد بالإتصال المرئي من الساعة 12 و لغاية الساعة 1 من مساء يوم الأربعاء 6 أغسطس 2025 على الرابط الوارد أدناه لتطبيق مايكروسوفت تيمز:

Meeting ID: 367 775 007 051 8

Passcode: CH2su9cE



To discuss the unaudited financial statements for the period ended on the 30th of June 2025

و ذلك لمناقشة البيانات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025

For more information kindly contact Mr. Dawood Sulaiman Alwahaibi on 93940013

لمزيد من المعلومات رجاء التواصل مع الفاضل/داود بن سليمان الوهبي على الرقم 93940013

